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 ve městě téměř znát, oné noci vytvořil silný na Českolipské ulici. „Ve většině případů  Ani Benešovu nad Ploučnicí se nevyhnul 
vítr dlouhý seznam škod na majetku města. byly poškozené střechy bezprostředně     orkán Kyrill, který se prohnal nad Českou 
„Vichřice utrhala například plechové po zjištění závad a zdokumentování republikou v noci z 18. na 19. ledna. 
šablony a rozbila vikýřové okno na střeše Způsobil značné škody na majetku města, 
bývalého učiliště. Škody jsme počítali        ale i dalších objektech. Poškodil střechy, 
i na národní kulturní památce na Náměstí vyvracel stromy, ničil ploty, porážel 
Míru 17. Byly to zničené střešní tašky, 
následné zatékání a poškození vnitřní 
malby bytu,  popsal místostarosta Radek 
Lekner. Problém se zatékáním se řešil           
i na budovách mateřské a základní školy.
  Zcela zničená zůstala po této noci 
přibližně čtvrtina oplocení kolem 
travnatého fotbalového hřiště. „Nápor 
větru nevydržely dva sloupy veřejného 
osvětlení a spadlo i mnoho stromů. 
Polámané či úplně vyvrácené dřeviny jsme 
našli například v parku pod základní opraveny. U ostatního majetku města 
školou, v parku ve Smetanově ulici nebo    budou opravy provedeny postupně,       
u školní jídelny“,  vyjmenoval místostarosta. poté co škody zdokumentuje likvidátor 
Jeden ze spadlých vzrostlých stromů         pojišťovny,“

dopravní značky i sloupy veřejného se postaral o zničení oplocení u termálního odboru správy majetku města
osvětlení. vrtu na Ovesné. Újmu zaznamenala také  (ah)
  I přesto, že dnes už není běsnění orkánu  s t ř e c h a  a u t o b u s o v é  z a s t á v k y                     

Ve městě řádil orkán Kyrill

 Bezesnou noc prožili při řádění orkánu Vyrazili na pomoc do Františkova           
nejen benešovští dobrovolní hasiči,  n ad   Pl ou čn ic í,  kde je čekalo náročné 
ale i městští a státní policisté. „Už před odstraňování železných vrat, které vítr 
pátou hodinou odpolední se trhala střešní vysadil z pantů a odhodil na komunikaci. 
krytina Na Slovanech, v ulici Nerudova   N e snadná práce  
se skácely dva stromy a v Krátké pak ulítla například padlým stromem u stravovny, 
plechová střecha. Na Dobrné bylo nutné povalenými plechy na cestě mezi 
odstranit celkem 8 stromů, které se svalily travnatým a škvárovým fotbalovým 
na cestu,“ uvedl místostrosta  Radek hřištěm nebo poraženým telegrafním 
Lekner.  Jen při odstraňování či zajišťování sloupem  na Sokolském vrchu. Pomoc byla 
těchto škod měli dobrovolní hasiči o práci ale nutná také na železniční trase Česká 
postaráno až do 22. hodiny. Kamenice Mlýny, kde se zaklínil strom   
 Po půlnoci spadl strom na Děčínské ulici    pod vlakem. Se spadanými stromy zápasili      
u Interkovu. S jeho odstraněním pomáhal i na Dobrné a Táborském vrchu.                
Sbor dobrovolných hasičů z Horních V Heřmanově padl strom na elektrické 
Habartic, který měl v tu dobu pohotovost. vedení.
Benešovští dobrovolníci vyjeli ke svému                                 pokračování na str. 5
dalšímu zásahu po třetí hodině ranní. 

Hasiči i policisté odvedli dobrou práci

Vichřice stručně
vichřice si nevybírala, řádila na majetku 
města i soukromých objektech
některé části města byly bez elektrické 
energie až do pátku odpolednelesníci 
sčítají škody, nejvíce polomů a vývratů 
zaznamenali v lese nad Františkovem
hasiči i policisté byli v pohotovosti
orkán poškodil velké množství střech
městští strážníci řídili dopravu                  
u nefungujícího železničního přejezdu
provoz omezila v důsledku přerušení 
dodávky elektrického proudu čerpací 
stanice, Tesco a další subjekty
ke zranění osob v souvislosti s orkánem 
nedošlo
většina škody byla odstraněna 
neprodleně po zjištění

Vichřice ve zkratce
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doplnila Lenka Suchá, vedoucí 

 pak  pokračovala 
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   Přestavba kina na multifunkční zařízení 
hlásí další splněnou etapu - v sále je hotová 
nová dřevěná podlaha. Je rovná                  
s vyvýšeným stupínkem a ochozem v části 
pod balkonem. Čeká nás oprava 
elektroinstalace, neboť elektrorozvody 
jsou zde v neutěšeném stavu - dlouhá léta 
zde nebylo investováno. Pracuje              
se na topení. To by mělo být hotové cca    
do 20. února.  

    Prostřední objekt B bývalého učiliště    
je již plně obsazen zájemci o byty,           
do konce ledna by měla být osazena 
čistička odpadních vod. První byt již byl 
oficiálně předán a majitel tedy může začít 
dobudovávat své nové bydlení. 

   Ve městě je v současné době bez práce, 
resp. vedeno v evidenci Úřadu práce 
celkem 351 lidí. To je cca 8, 5 %                
z  c e l k o v é h o  p o č t u  o b y v a t e l .  
Devětašedesát z nich je bývalých 
zaměstnanců podniku Benar, z tohoto 
počtu jich přibylo 49 po 1. květnu 2006, 
kdy Benar ukončil výrobu. Celkově 
nezaměstnanost překvapivě klesá, zvýšilo 
se procento osob, které za prací dojíždějí 
do okolních měst a obcí.

    Svoz pytlů s recyklovatelnými odpady 
probíhá vždy každý sudý týden v úterý. 
Nejbližší svoz se tedy uskuteční 20. února 
a 6. března. Mimo tuto dobu je po městě     
k  d i s p o z i c i  c e l k e m  7  " h n í z d "                       
s velkobjemovými nádobami na tento 
cenný opětovně-zpracovatelný materiál. 
U Tesca byly nádoby díky velkému zájmu 
obyvatel vyměněny za větší. 

   Teplé počasí a měkká půda  prozatím 
neumožňují Službám města provádět 
zimní údržbu stromové zeleně. Až půdu 
dostatečně zpevní mrazy, bude moci        
do parků vyjet technika a bude proveden 
každoroční prořez stromů. 

  V  domě s pečovatelskou službou              
v Bezručově ulici se po úmrtí nájemnice 
uvolil jeden byt. O novém nájemníkovi 
rozhodne dle pořadníku došlých žádostí 
rada města.  

    Ke konci roku 2006 vydal Stavební úřad 
v Benešově nad Ploučnicí celkem             
5 kolaudačních rozhodnutí - mj.            
pro restauraci Gorilla na koupališti či 
dřevěnou rozhlednu na vrchu Strážný        
v Merbolticích. Stavebníkům byly 
uloženy také dvě pokuty, které prozatím 
nenabyly právní moci, a jedno rozhodnutí 

. 

Krátce z Benešova nad Ploučnicí Výstavba čistírny odpadních vod a kanalizace
města se připravuje

   Výstavba kanalizace a čistírny odpadní vod že vodovodní a kanalizační přípojku pořizuje 
v Benešově nad Ploučnicí by mohla být na své náklady odběratel, není-li dohodnuto 
zahájena ještě tento rok. Vyplývá to ze zprávy jinak. Vlastníkem přípojky je osoba,        
projektové přípravy, kterou pro město která na své náklady přípojku pořídila,“ 
připravili zástupci Severočeské vodárenské vysvětlil starosta. S problémy, které lidem     
společnosti (SVS a. s. ) a Severočeské v souvislosti s touto investiční akcí vzniknou, 
vodárenské inženýrské společnosti (SVIS chce vedení města maximálně pomoci. 
s.r.o. ). Nová čistírna odpadních vod by měla Pokusí se snížit jejich náklady na minimum. 
vyrůst na ploše pod čerpací stanicí. Letos „Odkanalizování a čištění splaškových vod   
bude nutné zvládnout veškeré administrativní je z hlediska ochrany životního prostředí 
a další záležitosti stavby. Hlavní práce by   v elmi důležité. Proto doufáme, že se nám 
pak měly být započaty v roce 2008. podaří občany města přesvědčit o nutnosti 
Projekt je zpracován pouze na pravobřežní této akce. Chceme o ní hovořit veřejně           
část města. Odkanalizování by mělo být a seznámit každého, kdo o to bude mít zájem, 
provedeno gravitačním způsobem. „Tato s postupem prací, termínem realizace i jejich 
metoda svodu je principem provozu př ípadným podí lem na př ipojení ,“              
jednoduchá a spolehlivá, ale má i svoje řekl starosta. 
nevýhody. V našem případě bude kvůli Odkanalizování pravobřežní části města        
spádovým problémům obtížné napojit a výstavba čistírny odpadních vod nebude 
přibližně 10% obyvatel, “ uvedl starosta levnou záleži tost í .  Výše invest ice                  
Benešova nad Ploučnicí Karel Vrbický. se v současné době vyšplhala na 120 milionů 
Vlastníky objektů, jež se bude tento problém korun. „Tím však ještě nekončíme. Dalším 
týkat, tak do budoucna čeká realizace nákladem pro město je spoluúčast na opravě 
vlastních přípojek a také úhrada nákladů. Tato komunikac í ,  k te ré  budou dotčeny  
povinnost vyplývá ze zákona č. 274/2001 Sb. výkopovými pracemi. V našem zájmu bude 
O vodovodech a kanalizacích pro veřejnou provést nový potah v celé šířce komunikace,“ 
potřebu. „Podle §3 odstavce 6 platí,              doplnil starosta.     (ah)

Informace ze zámku
Náletové dřeviny zmizí

že prostranství za komplexem budov Horního 
zámku bývalo v osmnáctém a devatenáctém 
století místem podobným parku s cestičkami, 
terasami a lavičkami k posezení a odpočinku. 
„Dnes tyto prostory připomínají džungli.      
V posledních desítkách let tady přibývalo 
náletů. Keře a další stromy nikdo 
neprořezával,“ popsal kastelán PhDr . Zdeněk 
Henig. V horizontu dvou až tří let                 
by neupravená prostranství měla získat 
zpátky důstojnější vzhled. Má se tak stát         
i zásluhou města. Dává totiž k dispozici nejen 
techniku, ale na některé zásahy a úpravy tam 
radnice začala posílat nezaměstnané,         
kteří našli uplatnění v rámci veřejně 
prospěšných prací. 
 Někdejší zámecké příkopy, které v minulosti 
obepínaly zámecký areál a plnily funkci 
obranného systému, netrápí jen náletové 
dřeviny. „Bohužel,  díky dosavadní 
neupravenosti tady začaly přibývat                  
i nejrůznější menší i větší černé skládky.       
To všechno musí zmizet,“ dodal kastelán 
benešovského zámku. 
 Změnit by se měla i podoba prostranství        
za bývalou hospodářskou budovou Horního 
zámku. Plochu u zadního traktu objektu zatím 
obepíná plechový plot. Počítá se tam ale          
s vybudováním parkoviště. „Podaří se tak 
vyřeši t  problém s odstavením aut                  
při svatebních obřadech nebo i dalších akcích, 
které se ve zrekonstruovaných prostorách 
konají, “ vysvětlil Zdeněk Henig.              (js)

Kastelán Zdeněk Henig ukazuje k zámeckým 
příkopům, odkud musí zmizet nejen nálety 
dřevin, ale také černé skládky a další 
nepořádek. Po potřebných úpravách            
se prostranství promění na místo klidu           
a odpočinku.                           Foto: Josef Suk

Návštěvnost zámku stoupla 
   Téměř deset tisíc lidí navštívilo v loňském 
roce benešovský zámek. Návštěvnost oproti 
roku 2005 stoupla zhruba o pět set lidí. 
Atraktivnosti tohoto místa využilo v loňském 
roce také 16 párů, kteří si zde řekli své „ano“. 
„Svatby patří k tradičním akcím zámku         
již  od roku 1992,“ uvedl kastelán Státního 
zámku Benešov nad Ploučnicí PhDr. Zdeněk 
Henig. 
   Během roku měli návštěvníci zámku kromě 
klasických prohlídek s komentářem možnost 
shlédnout také čtyři samostatné výstavy,      
tři koncerty a tři dramatická vystoupení. 
„Některé prohlídky jsme vylepšili díky akci 
Živé obrazy, při níž účinkovali herci 
mosteckého divadla,“  řekl Henig. 
                                 .... pokračování na str.6

Oznámení
Od 14. února 2007 zahajuje provoz 

SKLENÁŘSTVÍ.
 Provozovna: Truhlárna -Žizkova 154, 

Benešov nad Ploučnicí. 
Otvírací doba PO-PÁ od 8-17hod. 

Tel. č. p. Ondrejkovič - 775 292 724. 

o odstranění nepovolené stavby                    (rl)

   Nejbližší okolí benešovského státního 
                   zámku    čekají    úpravy.   Málokdo    dnes    ví,
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    M. M. z Děčína odcizil z domu v obci M. 

Veleň - Jedlka kompletní sprchový kout, 

který si odvezl do místa svého trvalého 

bydliště, kde byl zajištěn a předán zpět 

majiteli, je stíhán pro tr. čin Krádež          

dle § 247/1a, e TZ, protože byl                   

v posledních třech letech pravomocně 

odsouzen pro majetkovou tr. činnost. 

   J. K. z Benešova n. Pl. zapomněl platit 

výživné na svou dceru. Bylo mu sděleno 

podezření z tr. činu Zanedbání povinné 

výživy dle § 213/1 TZ. 

   J. P. z Benešova n. Pl. řídil v Benešově      

n. Pl. OA i přesto, že má OS Děčín 

vysloven zákaz řízení všech motorových 

vozidel. Bylo mu sděleno podezření        

ze spáchání tr. činu Maření výkonu 

úředního rozhodnutí podle § 171/1c TZ. 

   S. H. z Benešova n. Pl. řídil v Benešově n. 

Pl. OA, které si bez svolení svého otce       

v místě bydliště vzal a neoprávněného 

užíval, kdy OA řídil bez příslušného 

řidičského oprávnění. Bylo mu sděleno 

podezření z tr. činu Řízení motorových 

vozidel bez příslušného řidičského 

oprávnění dle § 180d TZ. 

  Dne 30. 12. 2006 bylo oznámeno odcizení 

měděných okapových svodů z RD v obci 

Dolní Habartice. Provedeným šetřením 

byl jako pachatel zjištěn V. H. z Benešova 

n. Pl., který odcizené okapy odevzdal      

do sběrny. Bylo mu sděleno podezření       

z tr. činu Krádež podle § 247/1a, e TZ, 

protože byl v posledních třech letech 

pravomocně odsouzen pro majetkovou     

tr. činnost. 

   J. V. z Děčína zapomněl platit výživné     

do Benešova n. Pl. na své dva syny,        

kdy mu bylo sděleno podezření z tr. činu 

Zanedbání povinné výživy podle               

§ 213/1 TZ. 

   K. K. z Benešova n. Pl. zapomněl platit 

výživné na svou dceru, kdy mu bylo 

sděleno podezření ze spáchání tr. činu 

Zanedbání povinné výživy podle § 213/1 

TZ. 

   M. M. z Benešova n. Pl. zapomněl platit 

výživné na své dvě dcery, kdy mu bylo 

sděleno podezření ze spáchání tr. činu 

Zanedbání povinné výživy dle § 213/1 TZ. 

   Dále policie šetří krádež vloupání do 

bytu v Benešově n. Pl., odcizení měděného 

hromosvodu z RCH v obci Valkeřice         

a odcizení střešní konstrukce v obci 

Františkov n. Pl. 

Z bloku Policie ČRLekner: O politiku jsem se zajímal vždycky
   Místostarostou města zvolili benešovští K průraznějším změnám bohužel zatím není 
zastupitelé jednatřicetiletého Radka Leknera. politická vůle.
A protože jde o tvář na místní politické scéně   Dříve jste se politicky neangažoval. 
zcela novou a neokoukanou, rozhodli jsme se, Překvapil vás něčím svět komunální politiky?
že čtenářům nového místostarostu krátce 
představíme. Požádali jsme ho 

   Není to tak pravda.. . Politika ovlivňuje 

o rozhovor.
prakticky každou lidskou činnost a 

   Co můžete našim čtenářům o sobě 
se o ní vždy zajímal. Místní komunální 

prozradit?
politika mě v jednom překvapila nemile  

   Jsem benešovský rodák, a i když jsem 
nezájmem našich občanů o osud města 

působil i v jiných městech ČR, cítím se být 
vyjádřený jejich nízkou účastí ve volbách 

patriotem. Mnoho lidí jistě znalo mou matku, 
(38%). Především mladí a rodiny s dětmi by 

spoustu lidí učil můj děda Jiří Průcha.
měli uvážlivěji vybírat 

    Jaká činnost z vaší nové náplně práce  
  k te ř í   budou hájit jejich zájmy, 

je vám nejbližší?
jen na známá jména. Vyplatilo by se jim to.

   Nejbližší asi PR, reklama, média, nejméně 
   Jak vnímáte současné klady a zápory 

oblíbená byrokracie a papírování.
Benešova nad Ploučnicí?

   Jste v úřadě již pár měsíců. Můžete  
     K l ad y  js o u  b ohužel dlouhodobě nevyužité, 

už bilancovat? Co se vám povedlo, s čím jste 
zápory neřešením rozvinuté.

obyvatelům města pomohl?
Tipněte si. Jaký bude Benešov nad Ploučnicí  

   Už vůbec jen účastí sdružení Pro Bene  
 v   ro c e  2010?

ve volbách jsme se stali velmi důležitým 
   V roce 2010 nevím, v roce 2020 z něj bude 

elementem při rozhodování a určování 
moderní i když malé město, 

dalšího směru vývoje komunální politiky       
pro život, s rozvinutým kulturním, 

a města samotného. Zamezili jsme 
společenským a sportovním životem, 

pokračování způsobu, kterým město ovládala 
bohatším cestovním ruchem přinášejícím 

koalice ODS + KDU-ČSL. Věřím,               
zlepšení služeb i nové pracovní příležitosti 

že postupem času naše voliče a nejen je 
pro naše obyvatele. 

přesvědčíme, že jsme byli dobrá volba.         

tříd. Pro ty, které budou mít odklad, máme k    Pětačtyřicet malých benešovských 
dispozici přípravný ročník,“ vysvětlil Špička. předškoláků má za sebou první důležitý krok 
Tento ročník by je měl zbavit případných ke svému profesnímu životu. Prošli totiž 
problémů a připravit je na dobrý start            zápisem do prvních tříd základní školy. 
ve škole. „A ruku na srdce. Dobrý základ       „Budoucí školáky přivítaly v pátek 19. ledna 
je předpoklad úspěchu,“ ukončil ředitel. bohatě vyzdobené třídy, “ uvedl ředitel ZŠ 

    (ah)Mgr. Jiří Špička. Zkoušející učitelky             
je prověřily děti ze základních znalostí              
a dovedností. „Kreslily lidskou postavu, 
rozpoznávaly barvy,  tvary,  cviči ly                
se v prostorové orientaci či recitovaly báseň, “ 
jmenoval ředitel. 
   Ne všichni předškoláci však do školy 
nastoupí. Šestnácti dětem byl doporučen 
odklad školní docházky. Školní tašku si tedy 
na záda v září nasadí celkem 29 školáků,        
k nimž přibude ještě 18 dětí, které měly 
odklad školní docházky vloni, a i deset 
předškoláků, kteří u zápisu nebyli a musí      
ho proto absolvovat v náhradním termínu. 
„Předpokládáme tedy, že do první třídy 
nastoupí v září 57 dětí. Rozdělíme je do dvou 

Děti čekal zápis do 1. tříd

zákusku následovala beseda, kde mohli    Nedávno jsme spolu s rodiči prožívali v naší 
rod iče  s  fundovaným odborn íkem mateřské škole vánoční svátky, dneska          
zkonzultovat problémy svých dětí. si už pomalu připravujeme karnevalové 
          Kolektiv MŠ a Eva Fofoňkovámasky. Děkujeme všem, kteří sponzorskými 

dary, za pomoci iniciativních maminek, 
udělali našim dětem radost. Díky od kluků    
ze školky patří J. Martanovi za fotbalový stůl 
a všichni děkují i panu Pižlovi za dobroty     
do balíčků. Ještě velké poděkování patří panu 
Dmyterczukovi za celoroční zásobování 
toaletním papírem (a že je ho pro nás všechny 
potřeba!). Díky patří i všem, kteří na nás 
pamatují po celý rok- ať už dárky, 
drobnůstkou či jinou pomocí. 
A teď trochu odjinud: V lednu proběhla v MŠ 
odborná přednáška PeadDr. L. Laušmanové 
na téma školní zralost. Při kávě a dobrém 

Poděkování

První zkouškou života prošlo pětačtyřicet 
předškoláků.                   Foto: Jiří Špička

Požádali 

Místostarostou města zvolili benešovští 
zastupitelé jednatřicetiletého Radka Leknera. 

 protože jde o tvář na místní politické scéně A
zcela novou a neokoukanou, rozhodli jsme se, 
že čtenářům nového místostarostu krátce 
představíme. jsme ho proto   

           
proto   

o rozhovor        
já 

    

nedat  
           

        
zastupitele, 

   

příjemné
         

Děkuji za rozhovor. 
Alena Houšková
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Školka dětem svědčí nedá dopustit na hru s autíčky, ve které je mu  
 Od dvou a půl let navštěvují Natálka a Martin nejlepším kamarádem jeho bráška Martin. 
s Matějem mateřskou školu v Heřmanově. Ten dodává, že nejraději jezdí na šlapacím 
Rodiče si školku nemohou vynachválit.      traktoru a panenky sestřičky Natálky           
„Je to malá školka rodinného typu a naše tři ho vůbec nezajímají. 
děti tam vzali bez jakýchkoliv okolků,“ 

 Přání na konecpopisuje Hanka. Oceňuje především rodinné 
prostředí, spousty zajímavých aktivit         

 Maminka: „Já jim přeji hlavně zdraví.         jako jsou návštěvy divadla nebo výlety         
To je v životě to nejdůležitější. Zatím se nám do zoologických zahrad. „Před Vánoci byly 
nemoci vyhýbaly, musím zaklepat, aby to tak děti například na představení Michala 
i zůstalo. Doufám, že je v životě potká jen     Nesvadby v děčínském kině. Je to jejich 
to dobré.“oblíbená postavička z Kouzelné školky,           Tři děti, pět svíček, 17. ledna a pět rybiček.  Tatínek: „Musím se připojit k mamince. a proto se jim to moc líbilo,“  vysvětluje Co mají všechny tyto pojmy společného? Zdraví je opravdu hodně důležité. Chtěl bych, maminka. I ona sama využívá kvalit Dalo by se odpovědět jedním slovem, ale já aby byli všichni tři v životě spokojení a nikdy heřmanovské školy a pravidelně si zde vám každý z pojmů přiblížím zvlášť. Tři děti je netrápilo nic zlého. S manželkou budeme doplňuje vzdělání na hodinách němčiny. = trojčata. Pět svíček = pět let. 17. ledna = vždycky stát při nich.“

datum narození. A pět rybiček = jeden             
 Natálka trumfla kluky na váze

z dárků, který benešovských trojčatům  A co si přejí naši oslavenci? Natálka mluví    
Natálce, Matějovi a Martínkovi Nerglovým o panence Chou-chou, Matěj by chtěl ptáčka    Jaká jsou benešovská trojčátka dnes? Každé 
udělal jistě velkou radost. Na to, jak rychle a Martin dokonce srnku. Maminka se směje, je úplně jiné. Matěj, který byl jako miminko 
těchto pět let uteklo, jak trojčata rostla,       zná své děti dobře a u kluků ví, že už jim naše velmi podobný své sestřičce Natálce, je dnes 
jaké mají nyní zájmy, co rádi baští a jak se jim novinářské vyptávání přerostlo přes hlavu     celý tatínek. Natálka je z trojčat nejvyšší        
líbí v mateřské škole, jsme se vydali zjistit a začali si trochu vymýšlet. Proto se rychle a také nejvíce váží. Celých 20 kg. 
přímo k nim domů. loučím a těším se na viděnou opět za rok!Nejhubenější, ale také největší jedlík je podle 

maminky Matěj. Martin má rád špagety, 
 Nebylo to jednoduché  Všechno nejlepší přeje za celou redakci knedlíky a maso a na svého brášku prozradil, 

Benešovských Novin - Alena Houšková. že je líný jezdit na kole a raději se prohání      „Uteklo to jako voda, “ shrnuje jednou větou 
na koloběžce. Ačkoliv je každé z trojčat úplně maminka Hanka Nerglová. „I když ani dnes 
jiné, mají společné zájmy. Jedním takovým je někdy není péče o naše trojčata právě 
malý zakrslý králíček, kterého našli           jednoduchá, myslím si, že to nejhorší           
pod vánočním stromečkem. „Říkáme         už máme za sebou.“ Frázi: malé děti  malé 
mu Ušáček, “ prozrazuje Natálka. Matěj starosti a velké děti velké starosti, prozatím 
dodává, že se o něj společně starají a dávají rodiče Nerglovi nemohou dát za pravdu. 
mu mrkvičku a tvrdý chléb. Martin se chlubí Tvrdí totiž, že čím jsou jejich potomci starší, 
dalším koníčkem. Ukazuje kelímek s malými tím vše zvládají lépe. „Dá se říci, že tak        
rostlinkami. „To je řeřicha. Až vyroste, dáme od jejich tří let, máme doma pohodičku.      
si jí na chleba s máslem.“  Maminka Na ty starosti předtím ale nezapomínáme. 
vysvětluje, že k pěstování řeřichy zahradní    Když byly děti malé, moc klidných chvil jsme 
je přivedl jeden z televizních pořadů. „Moc   si neužili. Neustálý hlahol je u nás slyšet         
se jim líbilo, že to, co si vypěstují, budou         i dnes. Bez něj by to už ani nebylo ono. 
i moci ochutnat. A tak se teď každý stará o Jednoduše jsme si na něj zvykli, a když je  svůj malý květináč.“ náhodou klid, většinou to nebývá jen tak.   
Natálka ráda maluje a jejími oblíbenými 

Buď je za tím nějaká lumpárna nebo se děje 
zvířátky jsou koně. Matěj jako správný kluk 

něco jiného,“ usmívá se maminka. 

Trojčata: Už nám je pět!

pomoci? na koníčky? Co dělá Hana Franclová            Hana Franclová, 47 let, rodačka 
 Nejčastěji řeším volný čas dětí. Mám pocit, ve volném čase? Rodina: manžel, vnouček Mareček a jeho 
že nemají mnoho míst ke svým aktivitám.      V současné době je mým největším rodiče.
A protože mám ráda sport ve všech podobách, koníčkem můj vnuk Mareček. Ale ráda          Jste členkou rady města, předsedkyní místní 
tak bych byla ráda, kdyby se podařilo si zasportuji, podívám se na kvalitní film. organizace ODS, učíte na základní škole.
vybudovat sportoviště pro děti každé věkové Velmi ráda čtu, i když se nyní vracím              Soudím, že jste velmi aktivním člověkem, 
kategorie. Je mi jasné, že je to odvozeno   k e   krásným a dávno zapomenutým který nerad zahálí. Je to tak?

 Máte pravdu, hlavně mě zajímá dění kolem od finančních prostředků města. pohádkám. A ještě ráda věnuji svůj volný čas 
 Jak se tváří na váš život na radnici rodina? mne. Ale rozhodně si i ráda i zalenoším. kamarádům a chalupě v Blankarticích. 

 Co Vás motivovalo ke vstupu do komunální Nezrazovala vás před tímto světem nebo v ním  Co Vás v poslední době potěšilo a naopak 
politiky? máte naopak velkou podporu? nazlobilo?
 Zájem o naše město, ve kterém žiji               Rozhodně jsem ze stran své rodiny měla vždy  Příjemně vnímám změnu ve vedení naší 
od narození společně s celou svou podporu, ale i rádce. Mnohá svá rozhodnutí, školy. Velmi mě zlobí chování některých 
rozvětvenou rodinou. Určitě mi není ale i sporná témata, jsem mohla se svým občanů našeho města ( černé skládky, pálení 
lhostejné, co se v našem městečku děje a chci manželem, ale i bratry konzultovat a mnohdy nevhodných materiálů, exkrementy svých 
přispět svou prací k jeho rozkvětu. jsem jejich názory brala jako rozumná  m i lá čk ů  a   h la vně nepatřičná kritika            
 Co Vás na životě města nejvíc trápí a bolí?    a pro mne velmi podnětná. bez přiložení ruky a „rozumu“ k dílu). 
S čím byste chtěla Benešovu nad Ploučnicí  Zbývá vám po vstupu do politiky čas               (ah)

Hádejte kolik nám je? Možná tomu nebudete 
věřit, ale už pět let!
                                 Foto: Alena Houšková 

Znáte svoje zastupitele? 

 Rodina: manžel, vnouček Mareček a jeho 
rodiče.
 Rodina: manžel, vnouček Mareček a jeho 
rodiče.
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   Vážení spoluobčané,
jako již tradičně, hlásím se na počátku nového 
roku (letos již po šesté), abych pro zájemce       
a sledovatele počasí podala souhrnný přehled 
o tom, jaké bylo počasí v našem regionu v 
roce 2006. Mnou sledované jevy, jsou 
uváděny      v tabulce. 

kdy přecházely z -18°C přes +3°C do -7°C překvapil. Byl měsícem s druhou nejvyšší 
(28. 2. ). hodnotou srážek a teploty se pohybovaly 
·   V první polovině března se držely teploty mezi +1°C až +18°C. V listopadu teplota 
pod 0°C, nejnižší hodnota byla -11°C. neklesla pod nulu, celkově byl tento měsíc 
·   Od 23. března vystoupala teplota nad 0°C   nezvykle teplý. 3. listopadu padal sníh,        
a 27. 3., když dosáhla +14°C, roztál poslední ale neměl dlouhého trvání. Konec měsíce byl 
sníh. V tento měsíc (ač teplotně nepříznivý) ve znamení zhoršeného počasí. Nastalo 

Z tabulky vyplývá: přilétli první poslové jara  špačci (14. 3. ).    období inverze a u lidí se ve větší míře 
· ejdeštivější měsíc byl srpen  22x pršelo   J iž   v  d ubnu se ohlásily letní teploty +20°C    objevily potíže s dýcháním.
a spadlo také nejvíce srážek v roce 103 litrů až 24°C. Květen překvapil dešťovými ·   Deštivý prosinec s mlhami a bez sněhu     
/m2, srážkami. Od 20. června nastalo období ani v nejmenším nepřipomínal zimní měsíc. 
·   nejsušší měsíc byl červenec, kdy pršelo 7x, t ropických veder,  teplota  vzduchu  T om u  n as vě dč o va la  i  tep lo ta  z 31. prosince, 
ale denní hodnota srážek byla velmi malá  se pohybovala mezi +30 až +32°C. kdy dosáhla +6°C.
napršelo celkem 9mm na m2, Nejteplejším dnem byl 20. červen s teplotou ·   V porovnání s rokem 2005 byl rok 2006 
·   nejvíce sněžilo v únoru a březnu, nejvyšší +32°C, nejteplejší noc byla zaznamenána   m én ě  deštivý a spadlo i méně srážek. Pršelo 
sněhová pokrývka byla v únoru a to 22 cm   z 26. na 27. června, kdy jsme naměřili +20, 138x (v roce 2005 153x). Úhrn srážek činil 
(od prosince 2005, kdy napadlo nejvíce 5°C. Tento měsíc bylo také nejvíce bouřek. 464, 9mm na m˛, v roce 2005 to bylo 764mm 
sněhu, byla trvalá sněhová pokrývka  Č e rv e ne c   by l  n e j sušš ím měs ícem  n a m 2 .                
až do konce ledna 2006) s tropickými vedry až +36°C. Velký teplotní    Nakonec trochu lidové slovesnosti.
·   sluníčko nejvíce svítilo v červenci skok nastal v srpnu, kdy teplota vzduchu Pranostika říká: 
·  nejvíce se blýskalo v červnu, první bouřka spadla na +13°C. Celkově to byl chladný, „Když krtek ryje v lednu, končí zima              
se ohlásila 1. dubna. deštivý a nevlídný měsíc, který přinesl v květnu“.

nejvíce srážek. Pohodový a meteorologicky příjemný rok 
Hodnocení roku z hlediska teploty vzduchu ·   Po mnoha letech se „vytáhlo“ září. Bylo 2007 všem spoluobčanům přeje:
·   Od 22. ledna došlo k silnému ochlazení,    t eplé slunečné, téměř bez deště. Teplota              Jaroslava Hloušková,
z +3°C na -10°C a pokračovalo až na -18°C. vzduchu přesahovala +20°C, a tak jsme                             srážkoměrná stanice, 
·   Teplotní výkyvy byly znatelné i v únoru, prožívali nádherné babí léto. Říjen opět             Benešov nad Ploučnicí

Meteorologické zpravodajství za rok 2006 

...pokračování ze str.1 k padlému stromu u stravovny. „Hasiči           
   V pohotovosti byli po celou noc               i strážníci pracovali perfektně a zaslouží       
také policisté. Městští strážníci podle si pochvalu. A věřte, nemluvím jen tak         
místostarosty pomáhali velmi citelně. Celou do větru, během noci jsem k zásahům jezdil     
dobu přijímali velké množství hlášení           s nimi, a tak vím proč je nyní chválím,“ 
od občanů a radili co dělat. „Řídili dopravu     uzavřel místostarosta.    (ah)
u nefunkčního železničního přejezdu,          
po celou noc se starali o veřejné osvětlení, 
nahazovali pojistky a přibližně pětkrát za noc 

popsal Lekner . Na svém kontě ale mají 
nap ř ík l ad  i  za j i š t ěn í  bezpečnos t i                
p ř ed  pada j í c ími  t a škami  z  domu                  
Na Slovanech a utrženými plechy                  
z panelového domu v Družstevní ulici, 
pomoc při odstraňování 3 spadlých stromů               
na Děčínské ulici a přivolání hasičů                

Hasiči i policisté odvedli dobrou práci

  
poděkovali sboru dobrovolných hasičů z 
Horních Habartic, městské a státní 
policii a panu Zdeňkovi Jurčákovi        
za rychlý zásah a pomoc při pádu stromů 
při orkánu v noci ze čtvrtka 18. na pátek 
19. ledna. První strom padl cca               
v 0:30 přes silnici na přechod pro chodce 
u Interkovu - naštěstí bez následků          
- nikdo neprojížděl ani neprocházel.

   Jindřiška a Oldřich Musilovi

   Rád bych se připojil poděkováním 
Jaroslavu Benešovi, který aktivně 
p o m á h a l  M ě s t s k é  p o l i c i i                       
při odstraňování následků silného větru     
na sídlišti.

    Radek Lekner

Poděkování za zásah při orkánu Kyrill

odstraňovali povalené kontejnery na sídlišti,“

Rádi bychom na tomto místě 
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   Pro podporu dobrovolného výběru daní, 
především daně z příjmu fyzických osob, 
připravuje Finanční úřad v Děčíně výjezdy 
pracovníků FÚ do Benešova nad Ploučnicí      
a České Kamenice s cílem pomoci 
obyvatelům  daňovým subjektům s podáním 
daňového přiznání.
   Úřední dny budou zajištěny v prostorách 
Městských úřadů vybraných obcí:
Benešov nad Ploučnicí a Česká Kamenice 
konkrétně ve dnech:

         6. 3. 2007   -   9. 00  14. 00 hodin
       22. 3. 2007   -   9. 00  14. 00 hodin

  Finanční úřad v Děčíně dále rozšiřuje úřední 
hodiny v sídle FÚ každý pracovní den            
v období od 19. 3. do 2. 4. 2007 od 8. 00       
do 13. 30 hodin a dne 31. 3. 2007 do 8. 00     
do 12. 00 hodin.
   Cílem aktivního přístupu daňové správy     
k veřejnosti je zajistit kvalitní podmínky    
pro plnění daňových povinností obyvatelů  
daňových subjektů.

Ing. Miloslava Šolcová
  ředitelka FÚ v Děčíně 

 Parlament České republiky schválil v březnu aby se dostavili na tento úřad k vyzvednutí 
2006 zákon č. 111/2006 Sb., O pomoci   žá do s ti  o  d á vk u  pomoci v hmotné nouzi,        
v hmotné nouzi, který vstoupil v platnost   a   to   o příspěvek na živobytí a doplatek          
1. ledna 2007. Tento zákon nově stanovuje na bydlení.

·   Období pro přechod z dávek sociální péče podmínky pro pomoc osobám v hmotné nouzi 
na dávky pomoci v hmotné nouzi                  a zároveň ruší zákon č. 482/1991 Sb.,            
je dostatečně dlouhé. Umožňuje bez O sociální potřebnosti, ve znění pozdějších 
problémů vyřídit postupně všechny žádosti předpisů.
občanů o dávky pomoci v hmotné nouzi       

Co je nového? do 30. dubna 2007.
·  Systém pomoci v hmotné nouzi                  ·   O odejmutí dávky sociální péče a o přiznání 
je moderním systémem pomoci osobám         dávky pomoci v hmotné nouzi obdrží občan 
s nedostatečnými příjmy, motivující tyto písemné rozhodnutí.
osoby k aktivní snaze zajistit si prostředky   ·      Pokud se při výpočtu výše příspěvku        
k uspokojení životních potřeb. na živobytí zjistí, že tento příspěvek náleží     
·      Zabraňuje jejich sociálnímu vyloučení. v částce vyšší než dosud vyplácená dávka 
·  Je jednotný na celém území České sociální péče, přizná se příspěvek na živobytí 
republiky. zpětně od 1. 1. 2007 a rozdíl mezi                 
·   Vychází z principu, že každá osoba,        již vyplacenou dávkou sociální péče            
která pracuje, se musí mít lépe než ta,       po 1. 1. 2007 a příspěvkem na živobytí          
která nepracuje, popřípadě se práci vyhýbá. se doplatí.
·  Nedílnou součástí pomoci v hmotné nouzi ·   Zjistí-li se, že příspěvek na živobytí náleží 
je sociální práce s klienty. v částce nižší než dosud vyplácená dávka 

sociální péče, bude příspěvek na živobytí      
Kdo je v hmotné nouzi?

od data přiznání vyplácen v nižší částce. 
·   Zákon stanovuje sedm situací spojených    

Příjemce však žádný „přeplatek“ nevrací.
s nedostatečným zabezpečením základní 

· Zjistí-li se, že příspěvek na živobytí 
obživy, bydlení a mimořádnými událostmi. 

nenáleží, dávka sociální péče se odejme. 
Nastanou-li, je osoba či rodina v hmotné 

Jak požádat o přiznání dávky?
nouzi a má nárok na pomoc. ·   Řízení o přiznání příspěvku na živobytí      
·   Jde v zásadě o situace, kdy osoba či rodina 

a doplatku na bydlení, které nahrazují dávku 
nemá dostatečné příjmy a její celkové sociální 

sociální péče vázanou na sociální potřebnost, 
a majetkové poměry neumožňují uspokojení 

je zahájeno na základě podání žádosti          
základních životních potřeb.

na předepsaném tiskopisu, který občan obdrží 
·   Zákon zároveň napomáhá řešení některých 

u příslušného pověřeného obecního úřadu.
nárazových životních situací, které nelze 

Zdroj: Ministerstvo práce a sociálních věcí 
vyřešit jinak než okamžitou peněžní pomocí.

(www. mpsv. cz)
·  Důležité je, že každá osoba má nárok na 
poskytnutí základních informací, které vedou Upozornění pro občany Benešova            
nejenom k řešení její situace hmotné nouze, nad Ploučnicí:
ale i k předcházení jejího vzniku.  Naším pověřeným obecním úřadem             

je Magistrát města Děčín. Odbor sociálních 
Jaké jsou nové dávky a kdo je vyplácí?

věcí a zdravotnictví najdete v Podmoklech     
·   Dávkami, kterými se řeší pomoc v hmotné 

v bývalé hasičské stanici u Mírového náměstí. 
nouzi, jsou:

Adresa: 1.  příspěvek na živobytí
Na Valech 15/6, Děčín IV; tel. 412 593 111.2.  doplatek na bydlení
Úřední dny pondělí, středa 8:00 - 17:00 hod., 3.  mimořádná okamžitá pomoc
pátek 8:00 - 12:00 hod.·  O dávkách pomoci v hmotné nouzi 

rozhodují a vyplácejí je pověřené obecní 
úřady, tj. stejné úřady, které poskytují 
dosavadní dávky sociální péče. Tyto úřady 
jsou povinny poskytnout informace o pomoci 
v hmotné nouzi v jednotlivých případech. 
Dostával jsem dávku sociální péče, vázanou 
na sociální potřebnost co dál?
·  Zákon o pomoci v hmotné nouzi umožňuje 
postupný přechod ze systému dávek sociální 
péče do systému dávek pomoci v hmotné 
nouzi.
·  Do doby, než bude rozhodnuto o nové dávce 
pomoci v hmotné nouzi, bude poskytována 
dosavadní dávka sociální péče.
·   Řízení o odejmutí této staré dávky zahájí 
příslušný pověřený obecní úřad sám               
a občanům to písemně oznámí.
·   Současně s tím budou občané vyzváni,   

  
s t a v e b n í  z á k o n  č . 1 8 3 / 2 0 0 6  S b .                       
O územním plánování a stavebním řádu, 
který nahradil starý stavební zákon
č. 50/1976. Pro stavebníky přináší řadu změn. 
A l e  n e  v š e c h n y  z m ě n y  v e d o u
ke zjednodušení. Snažíme se všem,           
k t e ř í  p ř i j d o u  o  c o k o l i v  ž á d a t                          
na stavební úřad vyhovět a pomoci.          
Nový zákon je v některých věcech
nejednoznačný a je v něm spousty 
nesrovnalostí. Již se připravuje novela
tohoto nového stavebního zákona! Prosíme 
občany o trpělivost a pochopení.  

        Irena Zárubová
vedoucí Stavebního úřadu

Nový stavební zákon

Aktivní přístup daňové
správy k veřejnosti

Informace k zákonu o pomoci v hmotné nouzi

  ...pokračování ze str.3
   Také v roce letošním přivítají prostory 
zámku několik výstav. V plánu jsou i vánoční 
trhy a adventní koncerty. „Návštěvníci         
se mohou těšit ale ještě na mnoho dalšího. 
P r o z a t í m  s i c e  n e m á m e  r o z p o č e t ,                  
ale uvažujeme i o nočních prohlídkách 
zámku. Navázali jsme dobrou spolupráci       
s novým vedením města, což by mohlo být     
do budoucna jistě přínosem, “ ukončil Henig. 

    (ah)

 Finanční odbor eviduje několik 
nezaplacených faktur - záležitosti staršího 
data řeší právní zástupce města. 

    Rozšíření příjezdové cesty na sídliště      
z Děčínské ulice u výtopny BTS by            
se mohli automobilisté dočkat během 
tohoto roku. V plánu je také vybudování 
nových parkovacích míst. 

   Služby města vyrobily celkem             
14 nových laviček, které jsou připraveny 
na osazení po městě na jaře tohoto roku. 
Dvě z nich již slouží lidem na Sokolském 
vrchu. 

   Obřadní síň benešovského městského 
úřadu dostane letos nový kabát. Radnice 
má v plánu tyto prostory nově vymalovat  
a počítá také s položením nového koberce. 
Termín těchto úprav byl předběžně 
stanoven na měsíc květen. 

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

Návštěvnost zámku stoupla

 Dne vstoupil v platnost nový 1. 1. 2007 
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Jubilanti - únor 2007
Šemberová Varvara
Danková Květoslava
Grujbárová Vlastimila
Šolta Stanislav
Koucký Jaromír
Boháčová Alena
Kleinertová Dana
Zahradník Zdeněk
Kokeš Jiří
Štěpánková Marie
Blehová Jaroslava
Harajdová Margita
Jeřábková Irena
Ježilová Miluška
Smejkalová Nasťa
Solnička Jaroslav
Ležalová Helena
Mikšíčková Emilie
Bohata Jaroslav
Vtelenská Věra
Zajícová Františka
Rek Jaroslav
Winter Josef
Kuchaříková Eliška
Opočenská Marie
Rubešová Alice
Tojmarová Anna
Mádle Ivo
Horvátová Alžběta
Opltová Marie
Štefflová Marie

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                 

a především pevné zdraví.  

Vzpomínka
 Dne 26. února uběhne již 13 let            

od úmrtí pana 
B o h u s l a v a  
L o m i c k é h o .    
K d o  h o  z n a l ,         
ať mu společně     
s námi v tento den 
v ě n u j e  t i c h o u  
vzpomínku. 
Manželka Irena    
a děti

Nové knihy v městské knihovně
je člověk, kterého téměř důvěrně zná.  Pro ženy
Stacey L. – Největší šance – román                Medeiros T. – Ztracená duše – romantický 
z dostihového prostředí. příběh plný napětí. Quinn J. – S láskou,  

Eloise – ovdovělý sir Phillip požádá Eloise 
Bridgertonovou o ruku. Domnívá se totiž,    Napětí
že je to prostá a nenáročná dívka,              

Cole M. – Smyčka – velkolepou oslavu která zoufale čeká na nabídku k sňatku. 
návratu svého manžela z vězení chystá Jackie 

Cordonnier M. – Srdce v pasti – Beryll       Jacksonová. Během dlouhých let odloučení  
má  za sebou svatbu svých snů, ale pociťuje se starala o tři dcery a snila o normálním 
nebezpečí, proti němuž je téměř bezbranná. rodinném životě. Její manžel však má jiné 
 plány. Jackson L. – Nezvaný host – Jenna 

Hughesová si dlouho užívala výsluní Z lékařského prostředí
hollywoodské slávy, ale teď už má dost tohoto Birken G. – Embolie – v úrazové nemocnici 
životního stylu. Pronásleduje ji tragická smrt není smrt pacienta ničím výjimečným. Ovšem 
sestry a rozpadlo se jí manželství. pacienti doktora Runyona umírají podezřele 

často na embolii. 
Historické

Detektivky Maxwell R. – Královský zločin – Anglie       
je zmítána bojem o moc. Po smrti krále Novák Z. – Olejové stopy – v lese poblíž 
Jindřicha se má stát nástupcem jeho Prahy je objevena dodávka se dvěma 
t ř i n á c t i l e t ý  s y n  E d w a r d .  T ě s n ě                   zavražděnými. Dlouhé a náročné pátrání 
před korunovací však oba mladí princové, skončí bezvýsledně. Místní policejní 
Edward a Richard, záhadně zmizí. důstojník ale nakonec zjistí, že pachatelem    

    Dne 30.  ledna 2007 tomu bude už 10 
let, co nás navždy opustil pan  Jiří 
Hála. 
 Z a  t i c h o u  
vzpomínku všem,  
k d o  h o  z n a l i              
a  m ě l i  r á d i ,  
d ě k u j e m e  
j m é n e m  
p o z ů s t a l ý c h .  
Manželka Marie 

   Téměř pět stovek čtenářů evidovala           
na konci loňského roku knihovna v Benešově 
nad Ploučnicí. O knihy mají zájem nejen 
dospělí, ale i školáci. Z celkového počtu 471 
registrovaných čtenářů navštěvuje knihovnu 
177 mladých do 15 let. „Myslím si,               
že na počet obyvatel Benešova, máme čtenářů 
celkem dost, i když bychom samozřejmě měli 

knihovnice Věra Simonová. Za celý rok 2006 
si Benešováci vypůjčili celkem 25032 knih. 
Nejvíce žádanými autory byly Mary Higgins-
Clark a Sandra Brown. „Do knihovny bylo 
loni zakoupeno celkem 565 nových knih        
v hodnotě 105. 405, - Kč. A i v tomto roce      
se mohou čtenáři těšit na rozšíření knižního 
fondu.  K dispozici  na to budeme                 
mít 100. 000, - Kč,“  doplnila knihovnice. 

Provozní doba Městské knihovny:
Pondělí:  12. 30  -  18. 00 
Úterý:       zavřeno
Středa:    12. 00  -  18. 00
Čtvrtek:    9. 00  -  12. 00  a  12. 30  -  18. 00
Pátek:       zavřeno 

Umíme se bavit
o výzdobu, tabuli, ale i zvolila krásnou masku 
- věštkyně - její kouzelná koule každému 
umožnila vyslovit přání, které se určitě splní.
    Jedno z přání je další spolupráce nejen mezi 
městy Benešovem nad Ploučnicí a Heidenau, 
ale i mezi seniory obou měst. 
   Závěrem je nutné poděkovat i sponzorům   
za aktivní pomoc Klubu při kulturních 
programech, kterou věnují našim seniorům. 
           Za seniory Klubu důchodců  Hanková. 

   Dne 18. ledna se konal maškarní karneval.    
I když byl uskutečněn ve velmi stísněných 
p o d m í n k á c h  v  K l u b u  d ů c h o d c ů ,                  
byl vydařený. Bavili jsme se při hudbě pana 
Bříška a zpěvačky Věrušky. Musím 
konstatovat, že pan Bříško to umí bezvadně 
"rozbalit". Zahrál písničky nejen pro nás,    
ale i pro naše přátele z Heidenau v jejich 
rodném jazyce. Nálada byla skvělá. 
   Naše milá Naděnka se postarala nejen         

Knihovna vloni půjčila 25 tisíc knih

Benešovští důchodci se umí bavit.
               Foto: Lucie Karchňáková

Registrační poplatky:
Vystavení přihlášky čtenáře :

          - výdělečně činní: 20, - Kč
          - ostatní (děti, důchodce, apod.): 10, - Kč

Roční registrační poplatek:
          - výdělečně činní: 60, - Kč

          - ostatní: 30, - Kč
          - důchodci nad 70 let: zdarma
Poplatek za  přístup k internetu: 

          - čtenáři zdarma.
          - neregistrovaní 5,- Kč/15min. 

radost, kdyby ještě vzrostl,“ uvedla 



Benešovské noviny  vycházejí dvanáctkrát v roce. Místo vydání: Benešov nad Ploučnicí. Eviduje Ministerstvo kultury ČR pod číslem MK ČR E 11867.            
Vydavatel: Město Benešov nad Ploučnicí, Náměstí Míru 1, 407 22 Benešov nad Ploučnicí, IČO 2561181, www. benesovnpl. cz. Redakční příprava: Alena Houšková (ah)  
1ajka@centrum. cz, Lucie Karchňáková (lk)  l. kar@seznam. cz, Miluše Gryčová (mg)  grycova@benesovnpl. cz, Radek Lekner (rl)  lekner@benesovnpl. cz.          
Autor fotografie na titulní straně: Alena Houšková. Sazba a grafická příprava: Pavel Urx, urp@seznam. cz. Tisk: Tiskárna Š+Š, Krásná Lípa (tel. : 412 383 567).   
                    Nevyžádané příspěvky se nevracejí. Zveřejněná stanoviska čtenářů a dopisovatelů nemusejí vyjadřovat názory vydavatele ani redakce. 
                                                                                                        Toto číslo vyšlo dne 15. února  2007.

Pozvánka

Turnaj vyhráli „Broučci“

Black Bears zatím soutěž vedou

Kulečníkový turnaj
O pohár starosty města

Po dvouleté pauze opět benešovští šipkaři 
Black Bears Benešov nad Ploučnicí 
reprezentují naše město v celostátní soutěži 
pořádané Českým šipkařským svazem. Ve 3. 
lize si prozatím vedou velmi dobře, po 
patnáctém soutěžním kole jsou na první 
příčce a doufají, že si ji udrží až do konce 
soutěže. Black Bears Benešov nad Ploučnicí 
hrají v tomto složení: Eva Macharová  
kapitánka týmu, Jaromír Baláž, Aleš 
Řehánek, Petr Růžička, Stanislav Jägr, Jiří 
Kleinert, Vít Dudek a Ladislav Bečán. 
Kromě této soutěže hraje tento tým také tzv. 
Český pohár. „Tady jsme se probojovali už do 
pátého kola. Hraje se vyřazovacím způsobem, 
kdo prohraje, vypadává. Za sebou jsme 
nechali prvoligový tým Jezevci Liberec, 
Koumáky z Roudnice a také šipkaře z Bíliny, 
“ uvedl člen benešovských „Černých 
medvědů“ Ladislav Bečán. Kdo se proti nim 
postaví v pátém kole, prozatím benešovský 
tým neví. Ale pokud v něm budou opět 
úspěšný, čeká ho finále, kde se mezi sebou 
utkají týmy z celé České republiky. (ah)

Hodíte si i vy rádi na terč? Tak právě pro vás je 
tato pozvánka. Zapojte se do otevřeného 
turnaje RADOPEX CUP 2007, který je 
novým super seriálem šipkových turnajů. 
Jednotlivá kola turnaje se budou konat každý 
páteční večer v hospůdce Dřevák na 
benešovském sídlišti. Jednotné startovné je 
60, - Kč. Hraje se o spoustu hodnotných cen. 
Bližší informace a přihlášky: Eva Macharová 
(hlavní rozhodčí)  732 126 619 nebo Ladislav 
Bečán - 605 266 819 či přímo ve Dřeváku. 
Neváhejte, počet míst je omezen!

Touto fotografií se vracíme k vánočnímu 
turnaji ve florbale, který se konal 27. 
prosince. Přihlásilo se do něj celkem osm 
týmů s celkovým počtem 48 hráčů. Na 
fotografii jsou členové vítězného týmu 
Broučci: Tomáš Effenberger ( brankář), 
Radek Provazník, David Horák, Martin 
Nikodém. Pořadí týmů: 1. Broučci, 2. PHC  
Old, 3. Budvarka.

     Foto: Zdena Myšíková

Ve středu 20. prosince 2006 proběhlo v 
pivnici U Babičků slavnostní vyhlášení 
výsledků 2. ročníku kulečníkového turnaje O 
pohár starosty města. Celkem 30 účastníků 
soutěžilo celé dva měsíce systémem každý s 
každým. 

Celkové umístění:

1.Miroslav Kodera
2.Josef Babička ml. 
3.Arnošt Mundzik

Sportovní komise Rady města Benešov nad Ploučnicí
zve všechny místní sportovce i nesportovce na 1.  ročník 

JARNÍHO VÝBĚHU NA MACHARKU

12. utkání - 11. ledna 2007 13. utkání - 22. ledna 2007
GPD Benešov n. Pl. - Varnsdorf A - 13:5 Slavoj Děčín - GPD Benešov n. Pl - 7:11
Body: Nebohý 4,5; Babička M. 3, 5; Štípek Body: Holík 3,5; Pfleger a Herman po 1,5; 
M. 3; Babička L. 2 Lebduška 0,5
Body: Fluchsig 2,5; Somič a Strnad po 1; Body: Babička M. 4; Nebohý 3; Štípek M. a 
Krejčí 0,5 Babička L. po 2

Výsledky stolního tenisu



Program: Ing. Mádle - požádal o obnovu městského ZaM schválilo prodej bytu Českolipská 250/1 
rozhlasu obálkovou metodou. Průběh prodeje bude 1) Zahájení, návrhová komise, ověřovatele 

zajišťovat Výběrová komise. zápisu p. Havelková - kritizovala nepořádek               
za zámkem, kostelem a na pěšině směr Ostrý  2) Kontrola usnesení z minulého ZaM 
vrch. - kupní smlouva - BTS - jedná se o KS mezi BTS 3) Zpráva o investičních akcích ve městě 
starosta: Služby města již uklízí zámecký příkop s.r.o., se sídlem v Benešově nad Ploučnicí, 4) Prodej, koupě majetku města 

Českolipská 208 jako prodávající a Městem Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro5) Organizační záležitosti
Benešov na Ploučnicí, Náměstí Míru 1 jako 

6) Diskuse kupující. Předmětem smlouvy je prodej Usnesení č. 7/20077) Návrh na usnesení, závěr kolového traktoru ZETOR typ: 7341 SUPER 
ZaM bere na vědomí zprávu o investičních TURBO RZ U000183 za cenu 489 000,- 
akcích ve městě přednesenou vedoucí odboru 1) ZAHÁJENÍ určenou znaleckým posudkem č. 192012007. 
VŽP paní Strnadovou. Úhrada bude provedena zápočtem vzájemných Zasedání zahájil a řídil starosta města Karel 

pohledávek. Kupní smlouva byla schválena Vrbický. Přivítal přítomné a seznámil               
4) PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA usnesením ZaM 31/2006 ze dne 13. 9. 2006. je  s programem dnešního jednání. 
 P o z e m k y Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 proVýsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro
- žádost p. Krumla, Wolkerova 707, BŠ              Usnesení č. 13/2007 Usnesení č. 1/2007
o uzavření kupní smlouvy na odkoupení ZaM bere na vědomí kupní smlouvu mezi BTS ZaM schválilo program jednání dne 24. 1. 2007. 
pozemku p. p. č. 997/37 v k. ú. Benešov nad s.r.o., se sídlem v Benešově nad Ploučnicí Do návrhové komise byli zvoleni tito členové: Ploučnicí o výměře 1. 536 m2. Z důvodu Českolipská 208 jako prodávající a Městem Hana Franclová, Mgr. Špička, Ing. Šuma. plánované stavby silnice I/13, která je situována Benešov nad Ploučnicí, Náměstí Míru 1        Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro v územním plánu města a do tohoto pozemku jako kupující. Předmětem smlouvy je prodej Usnesení č. 2/2007 zasahuje. ZaM tuto žádost neschvaluje. kolového traktoru ZETOR typ:7341 SUPER 

ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro TURBO RZ U000183 za cenu 489 000, - 
Hana Franclová, Mgr. Špička a Ing. Šuma. Usnesení č. 8/2007 určenou znaleckým posudkem č. 192012007. 
Ověřovatele zápisu byli zvoleni ve složení:        Úhrada bude provedena zápočtem vzájemných ZaM neschválilo uzavření kupní smlouvy             
Ing. Mádle, Jiří Semerádt pohledávek. Kupní smlouva byla schválena na odkoupení pozemku p. p. č. 997/37                     
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro usnesením ZaM 31/2006  ze dne 13. 9. 2006. v k. ú. Benešov nad Pl. 
Usnesení č. 3/2007
ZaM schválilo ověřovatele zápisu ve složení       5) ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI - žádost paní Volf a p. Hanushynets, Resslova 
Ing. Mádle a J. Semerádt. 1754, ÚL o uzavření kupní smlouvy na prodej Ve ř e j n o p r á v n í  s m l o u v y  -  ř e š e n í  
 pozemku p. p. č. 682/21 o výměře 355 m2 v k. ú. přestupků.
2) KONTROLA USNESENÍ Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro Výsledek hlasování pro návrhy usnesení: 13 pro
us. č. 2006/211 - odboru VŽP prověřit                Usnesení č. 9/2007 Usnesení č. 14/2007 
se správcem komunikace na „novém mostě“ ZaM schválilo uzavření kupní smlouvy            ZaM schválilo uzavření veřejnoprávní smlouvy     
možnost přechodu či podchodu pro chodce        na  prodej  p. p. č. 682/21 o výměře 355 m2         v souladu s ustanovením §63 zákona                      
a umístění DZ nebezpečí smyku informaci podá v k. ú. Benešov  nad Pl. s žadateli paní Irenou č. 128/2000 sb. O obcích mezi městem Benešov    
paní Strnadová. Volfovou a panem Vasylem Hanushynetsem nad Ploučnicí a obcí Valkeřice. Předmětem 
H. Strnadová: podchod - v současné době          bytem Resslova 1754/3 Ústí nad Labem           smlouvy je řešení přestupků v rozsahu 
již je DZ - domluveno s p. Kociánem, (30. 1. 07 za cenu 18 895, - Kč. obsaženém   v ustanovení §53 odst. 1 zákona     
proběhne jednání s DI + SaÚS ohledně DZ       č. 200/1990 Sb. O přestupcích v platném  znění. 
ve městě). Usnesení č. 15/2007 - p. p. č. 118/2, k. ú. Benešov nad Pl. - bezúplatný 
R. Lekner: navrhl použít na mostě modré převod ZaM schválilo uzavření veřejnoprávní smlouvy     
odrazky na středovou čáru (používá se             v souladu s ustanovením §63 zákona                       Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro
na dálničních  mostech). č. 128/2000 sb. o obcích mezi městem Benešov    Usnesení č. 10/2007 
Ing, Moravec: požádal o možnost umístit DZ nad Ploučnicí a obcí Horní Habartice. ZaM schválilo bezúplatný převod pozemku           
snížení rychlosti před zatáčkou u firmy Elecom    Předmětem smlouvy je řešení přestupků             p. p. č. 118/1 v k. ú. Benešov nad Pl.                      
ul. Českolipská v rozsahu obsaženém  v ustanovení §53 odst. 1 od Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města. 

zákona č. 200/1990 Sb. O přestupcích v platném  pí. Špičková: v ul. Pivovarská chybí DZ „zákaz 
znění. vjezdu“.

B y t o v é j e d n o t k y
Usn. č. 2006/208 - odborům MěÚ zveřejňovat 

 - prodej BJ Českolipská 250/1 Benešov nad Pl. zakázky v hodnotě nad 30 000, - Kč                   Svaz měst a obcí ČR
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 prona elektronické desce  úkol trvalý. Diskuse:
Usnesení č. 11/2007 Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro Mgr. Tesarčíková - město BŠ bylo již členem          
ZaM revokuje usnesení č. 106/2006 na základě Usnesení č. 4/2007 a po té odstoupilo, jelikož bylo zároveň v SESU.
písemného odstoupení manželů Šárky                ZaM bere na vědomí kontrolu usnesení               p. Tojmar - dotazoval se na výhody členství.a Miroslava Horvátových, bytem Benešov      z minulého zasedání. Mgr. Tesarčíková - SMO má těsnější vazbu          nad Ploučnicí, Českolipská 454 od koupě bytové 

na parlament.jednotky č. 250/1 v č. p. 250, ulice Českolipská. 
Doplnění 2 členů výběrové komise. Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro,     

1 proti, 1 se zdržel.p. Klouček - navrhuje P. Urxe a Ing. Silvara Nyní zůstávají 2 žadatelé o koupi předmětného 
(případný náhradník). Usnesení č. 16/2007 bytu:
starosta - navrhuje I. Nelibu. ZaM schváli lo vstup města Benešov                - Lubomír a Květoslava Oláhovi, Malá Veleň 21

nad Ploučnicí do Svazu města a obcí České Hlasování o jednotlivých kandidátech : - Olga a David Kalabisovi, Českolipská 200, republiky. Zastupováním města ve SMO ČR je p. Urx - 10 pro, 2 proti, 1 se zdržel. Benešov nad Pl. pověřen starosta. p. Neliba - 13 pro. Diskuse:  
starosta - přednesl žádost starosty obce M. Veleň    Sdružení obcí BenešovskaUsnesení č. 5/2007 o pomoc při řešení bytové otázky manž. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 proZaM schválilo doplnění výběrové komise           Oláhových.
Usnesení č. 17/2007 a Pavla Urxe a Ivana Nelibu. p. Franclová - upozornila, že manž. Oláhovi jsou 
ZaM schválilo rozpočet Sdružení obcí Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro problematická rodina. Nevěří, že byt zaplatí 
Benešovska na rok 2007 jako schodkový. včetně dluhu.

Ing. Moravec - navrhuje byt prodat dle platných Usnesení č. 6/2007
Zpráva o poskytování informacízásad prodeje obálkovou metodou.ZaM ukládá komisi pro výběrové řízení 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 proPo diskusi vzešel návrh na usnesení: informovat každé řádné zastupitelstvo o plnění 
Usnesení č. 18/2007 usnesení č. 2006/208 včetně podání informace                     ZaM schválilo prodej bytu Českolipská 250/1 

o zveřejněných zakázkách. obálkovou metodou. Průběh prodeje bude ZaM bere na vědomí výroční zprávu                   
zajišťovat Výběrová komise. o poskytování informací v období roku 2006. 

Zprávu zpracoval tajemník MěÚ Zdeněk Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9 pro,       3) ZPRÁVA O INVESTIČNÍCH AKCÍCH
Přivřel.4 protiH. Strnadová - přednesla zprávu.

Usnesení č. 12/2007 Diskuse:

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 24. 1. 2007 od 17: 00 ve velké zasedací síni MÚ. 

 P o z e m k y P o z e m k y P o z e m k y P o z e m k y



VØ  na opravu vestibulu, soc. zaøízení a terasy. smlouvu o dílo na vytápìní kina s firmou BENAR a. s. 
Návrh Ing. Moravce na usnesení:starosta: informoval o souèasném stavu VENTOS z hlediska termínù plnìní                    
Zrušit vyhlášené VØ na øešení rekon. vestibulu, bývalého podniku. a skuteèného rozsahu  ve vazbì na pøedloženou
soc. zaøízení a terasy mìstského kina.Ing. Moravec - navrhuje odkoupit majetek  sml. o dílo ve výbìrovém øízení. 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro Výsledek hlasování pro tento návrh usnesení:         Benaru a to z následujících dùvodù:¨
Usnesení è. 24/2007 - zajímavá cena. 9 pro, 1 proti, 2 se zdrželi
ZaM schválilo zrušení výbìrového øízení              - nutnost zachování sportovištì. Usnesení è. 27/2007
na rekonstrukci vestibulu, soc. zaøízení a terasy - možnost rozdìlení objektu závodu Benar 02 ZaM ukládá Kontrolnímu výboru provìøit 
mìstského kina. pro malé podnikatele a soukromé osoby. smlouvu o dílo na vytápìní kina s f. VENTOS      
Ing. Moravec - navrhuje s pomocí odb. VŽP - budova “výpoèetní techniky“ je velice vhodná z hlediska termínù plnìní a skuteèného rozsahu 
vytvoøit strategický plán rozvoje mìstapro pøestavbu na BJ. ve vazbì na pøedloženou sml. o dílo                  
starosta - tímto zámìrem se zabývám již delší p. Urx - jedná se o pøíliš velké sousto pro mìsto. ve výbìrovém øízení. 

Ing. Šuma - je to urèitì zajímavá myšlenka. dobu. Nelze, aby tento problém zvládnul jeden 
Musíme to ovšem dùkladnì zvážit. èlovìk. 2) ZaM ukládá Výbìrové komisi zpracovat 
Ing. Moravec - navrhuje proto vytvoøit pracovní Ing. Moravec - tuto otázku mùžeme øešit              podmínky pro vyhlášení veøejné soutìže na sbìr 
skupinu, která by získala infomace k posouzení na pracovním zasedání, pozvat odborníky apod. TKO v Benešovì n. Pl. od 1. 1. 2008. Termín 

p. Lekner - hlásí se do týmu lidí, kteøí budou tech. stavu budov a zároveò by se zabývala zpracování: 28. 3. 2007.
pracovat nad plánem rozvoje mìsta.možností získání dotace. Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro
p. Tojmar - navrhuje dát informaci do BN,          Návrh Ing. Moravce na usnesení: Usnesení è. 28/2007 

ZaM ukládá starostovi mìsta vytvoøit pracovní aby i obèané mohli pøedkládat své návrhy. ZaM ukládá Výbìrové komisi zpracovat 
Návrh na usnesení :skupinu za úèelem posouzení možnosti koupì podmínky pro vyhlášení veøejné soutìže na sbìr 
ZaM povìøuje místostarostu pøípravou majetku bývalého podniku BENAR a. s. TKO  v Benešovì n. Pl. od 1. 1. 2008. Termín 
programu rozvoje mìsta v souladu s územním Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro zpracování: 28. 3. 2007
plánem.  p. Semerádt - dotazoval se na možnost vydávání 

Usnesení è. 19/2007 Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro tiskopisù pro daòové pøiznání v podatelnì MìÚ.
ZaM ukládá starostovi mìsta vytvoøit pracovní Usnesení è. 25/2007 starosta - je naplánován výjezd prac. FÚ, Dìèín    

ZaM povìøuje místostarostu pøípravou skupinu za úèelem posouzení možnosti koupì na MìÚ - 6. 3. 07 a 22. 3. 07 od 9:00 do 14:00 
programu rozvoje mìsta v souladu s územním majetku bývalého podniku Benar a. s. hodin.

Usnesení è. 20/2007 plánem. p. Tojmar - pøedložil dokument mapující 
ZaM bere na vìdomí zprávu starosty mìsta            Ing. Moravec - podìkoval p. Strnadové                  p r o b l é m o v á  m í s t a  v e  m ì s t ì                               
o jednání s pøedstaviteli vìøitelské rady             a Kleinertové za pøipravenost podkladù           vè. fotodokumentace  a navrhovaných øešení. 
a správkyní konkurzní podstaty bývalého ke kontrole financí pøi rekon. SOU a kina vèetnì Starosta svolává na 26. 2. 07 pracovní zasedání  
podniku Benar a. s PD a výbìrových øízení - pøed dokonèením pøíprava rozpoètu mìsta na období 2007

tìchto objektù by se mìli vyjádøit budoucí 
ÈOV uživatelé se svými požadavky. V tomto smyslu 7) ZÁVÌR
starosta - pøedložil zprávu o pøípravách dává návrh   na usnesení. Jelikož již nebylo dalších pøipomínek èi dotazù, 
výstavby ÈOV. Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro požádal starosta èleny návrhové komise                  
Ing. Moravec - navrhuje vrácení VDV a kanal. Usnesení è. 26/2007 k pøednesení návrhu usnesení. 
sítì zpìt do majetku mìsta. Domnívá se,            ZaM bere na vìdomí, že pøi realizaci Fitness Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro
že je mìsto sobìstaèné a schopné hospodaøit centra a Klubu dùchodcù budou vzaty v úvahu Usnesení è. 29/2007 
samo s vodou. pøipomínky budoucích uživatelù. ZaM schválilo návrh usnesení ze zasedání          
Ing. Šuma - po posouzení návrhu SVS se mu zdá Ing. Moravec podává další 2 návrhy                  dne 24. 1. 2007
tento projekt gigantický nešetrný k finanèním na usnesení:
možnostem mìsta a obèanù. 1) ZaM ukládá Kontrolnímu výboru provìøit 
Návrhy Ing. Moravce na usnesení:
1) ZaM ukládá právnímu zástupci mìsta 
provìøit možnost zpìtvzetí VDV a kanal. sítì    
do majektu mìsta a vystoupení z SVS.
2) ZaM ukládá starostovi mìsta jmenovat 
pracovní skupinu za úèelem posouzení 
veškerých aspektù souvisejících se zpìtvzetí 
VDV a kanal. sítì  do majetku mìsta.
Výsledek hlasování pro 1. návrh usnesení:       
12 pro,  1 se zdržela.
Výsledek hlasování pro 2. návrh usnesení:       
12 pro,  1 se zdržela.
Usnesení è. 21/2007
ZaM ukládá právnímu zástupci mìsta provìøit 
možnost zpìtvzetí VDV a kanal. sítì do majetku 
mìsta a vystoupení z SVS. 
Usnesení è. 22/2007 
ZaM ukládá starostovi mìsta jmenovat pracovní 
skupinu za úèelem posouzení 
veškerých aspektù souvisejících se zpìtvzetí 
VDV  a kanal. sítì do majetku mìsta. 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro
Usnesení è. 23/2007
ZaM bere na vìdomí zprávu starosty mìsta             
o probíhajících pøípravách výstavby ÈOV
a odkanalizování mìsta. 

5) Diskuse
Ing. Šuma - podává návrh na rekon. kina              
- balkon: možnost vybudování klubovny             
s vlastním vchodem ze zadní èásti budovy.
p. Strnadová - upozornila, že je již vyhlášeno 



RaM po projednání schválila: č. 193/P II s Miloslavou Hájkovou, bytem - zprávu místostarosty o lednovém čísle 
-  program jednání RaM 08. 01. 2007. /4/ Fojtovice 67. Smlouva bude uzavřena na dobu Benešovských Novin. 
-  návrhovou komisi ve složení: p. Chour,   u rč it ou  1 0  let. /4/ -  ukončení nájmu hrobového místa č. 45/P VI    
p. Myšíková. /4/ -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa   s Lenkou Václavkovou, bytem Dolní Habartice 
-  rozpočtové opatření č. 16. 4/ č. 24/P IV a Věnceslavou Příkopovou, Valkeřice 43 z důvodu úmrtí nájemce. 
-  v souladu s novelizací Knihovnického zákona 45. Nájemkyni skončila k 31. 12. 2006 původní 
č. 341/2006 Sb., § 4 odst. d) bezplatný přístup    n ájemní smlouva, nová smlouva bude uzavřena RaM po projednání revokuje :
k počítačové síti Internet v městské knihovně na dobu určitou 10 let s platností od 1.1.2007. /4/ - usnesení č. 810/06 a po vzájemné dohodě ruší 
pro registrované čtenáře, pro neregistrované -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  odměnu za prosincové číslo Benešovských 
zájemce 5, - Kč /15 minut a úpravu ceny tisku    č. 45/P VI s Janou Václavkovou, bytem Dolní Novin ve výši 5. 000 Kč pro šéfredaktorku. 
1 ks listu A4 na 2, - Kč. /4/ Habartice 262. Smlouva bude uzavřena na dobu 
-  příspěvek základní organizaci Českého svazu určitou 10 let. /4/ RaM po projednání ukládá :
chovatelů na rok 2007 ve výši 5. 000 Kč s tím,   -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  - místostarostovi města zjistit podmínky        
že jeho vyplacení bude po schválení rozpočtu č. 43/L I s Dagmar Maškovou, bytem  p ro   m ož no u  z m ěn u  jí zd ního řádu autobusů         
města pro rok 2007. /4/ Čs. armády 89. Smlouva bude uzavřena  /  př es un  li nk y  do  D ěč ín a z 9. 00 na 8. 30 hod. 
-  příspěvek občanskému sdružení Klub cyklistů s platností od 1.1.2007 na dobu určitou 10 let. /4/ - VŽP p. Strnadové předložit do příštího jednání 
- Kur sport na uspořádání Vánočního turnaje    -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  RaM pracovní náplň a složení Pracovní skupiny 
ve florbale ve výši 2. 000 Kč. Příspěvek bude č. 160/P II s Martinou Hozákovou, bytem Děčín Programu regenerace městských památkových 
použit na úhradu nájmu a technického zajištění XVII, Drážďanská 170. Smlouva bude uzavřena rezervací a zón pro město Benešov n. Pl. 
turnaje a bude řádně vyúčtován. Příspěvek bude na dobu určitou 10 let s platností od 1.1.2007. /4/
vyplacen po schválení rozpočtu města na rok -  bezplatný pronájem tělocvičny na Sokolském RaM po projednání doporučuje ZaM :
2007. /4/ vrchu na den 3. 2. 207 za účelem akce pro děti - vstup města do Svazu měst a obcí České 
-  příspěvek Klubu seniorů na uspořádání /soutěže a hry/, žadatelka Andrea Kulíková, republiky. 
maškarní zábavy. Příspěvek bude použit  B e ne šo v  n.  Pl . /4 / - schválit převod pozemku p. p. č. 118/2              
na zaplacení hudebního doprovodu výše 1500, - -  návrh usnesení z jednání RaM 08. 01. 2007. /4/ v k. ú. Benešov nad Ploučnicí od Pozemkového 
Kč a pohoštění pro hosty z Heidenau            fondu ČR do vlastnictví města. Jedná                
výše 1000, - Kč a bude řádně vyúčtován. /4/ RaM po projednání bere na vědomí : se o pozemek mezi školami, školní jídelnou       
-  opětovný pronájem části pozemku  -    so u dn í  sm ír  m e zi  m ě ste m  a vodárenskou a sídlištěm. 
p. p. č. 700/1 o výměře 172 m2 v k. ú. Benešov firmou f. BEVOS ve výši 100. 000, - Kč a zprávu - schválit prodej bytové jednotky č. 250/1          
nad Ploučnicí manželům Horvátovým, bytem o průběhu soudního sporu mezi městem  v  d o m ě  č.  p.  2 50 ,  ul . Českolipská manželům 
Benešov nad Ploučnicí, Českolipská 454  a   sp ol eč ností General Plastics /záležitost Lubomírovi a Květoslavě Oláhovým, bytem 
pro účely užívání zahrádky. Dlužné nájemné provozovny MONAKO/. Malá Veleň 21 za cenu 40. 408 Kč s podmínkou 
bylo uhrazeno. /4/ -  kontrolu usnesení: 741/06 splněno, 801/06    p ře vzetí a úhrady pohledávky na nájmu             
-  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa   - splněno, 805/06- trvá. a službách v aktuální výši ke dni podpisu kupní 
č. 5/L VII s Františkem Pečem, bytem Benešov -  zprávu kulturní komise. smlouvy. 
nad Ploučnicí, Sídliště 635. Smlouva bude - zprávu starosty města o stavu jednání  -  r ev ok a ci  u sn es en í  č. 106/2006 na základě 
uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/ se Severočeskou vodárenskou inženýrskou písemného odstoupení manželů Šárky               
-  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa   společností s.r.o. v záležitosti výstavby a Miroslava Horvátových, bytem Benešov     
č. 17/L I s Michalem Antonišinem, bytem kanalizace a ČOV. nad Ploučnicí, Českolipská 454 od koupě 
Benešov nad Ploučnicí, U Skládky 687. -  zprávu odboru správy majetku města o cenách bytové jednotky č. 250/1 v č. p. 250,                 
Smlouva bude uzavřena na dobu určitou  n áj m u  ne by to vý ch prostor pro školská zařízení, ul. Českolipská. Koupě bytové jednotky byla 
10 let. /4/ jejichž zřizovatelem není obec (Varnsdorf  m a n ž e l ů m   H o r v á t o v ý m  s c h v á l e n a  
-  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa   - 500 Kč/m2/rok, Jirkov - max. 260 Kč/m2/rok) zastupitelstvem města dne 13. 9. 2006.   

Usnesení z 1. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 08. 01. 2007 v malé zasedací síni MěÚ Benešov n. Pl. 

RaM po projednání schválila: díla do 15. 3. 2007. /5/ Zdeňka Štěpánka 351. Smlouva bude uzavřena 
na dobu určitou 10 let. -  program jednání RaM 29. 01. 2007. /5/ -  úpravu cen za převzetí odpadů v Separačním  

a recyklačním dvoře Benešov nad Ploučnicí   -    u zavření smlouvy o nájmu hrobového místa  -  návrhovou komisi ve složení: p. Franclová,    
a rozšíření provozní doby ve středu v měsících č. 42/P II s Jiřím Novotným, bytem Markvartice p. Myšíková. /4/
duben až září od 14 - 18 hodin. /5/ 347. Smlouva bude uzavřena na dobu určitou  -   za řazen í  Bc .  Aleny  Se l lne rové ,  

10 let. /5/-  v souladu s nařízením vlády č. 564/2006 Sb.    zaměstnankyně Národního památkového 
o  p la tových  poměrech  zaměs tnanců   -   u z av ře ní  sm l ou vy  o  n áj m u h robového místa  ústavu v Ústí nad Labem, do Pracovní skupiny 
ve veřejných službách a správě návrh platového č. 39/L III s Radkem Lukešem, bytem Benešov Programu regenerace městských památkových 
výměru pro vedoucího Služeb města Benešov   n. Pl., Děčínská 476 a Stanislavou Lukešovou, rezervací a zón města Benešov nad Ploučnicí. 
n. Pl. p. Ivana Nelibu a to platová třída 10, bytem Děčínská 271. Smlouva bude uzavřena /5/
platový stupeň 8. /5/ na dobu určitou 10 let s platností od 14.4.2007. /5/-  úpravu povrchu cesty pro pěší na Ovesnou    
-  v souladu s nařízením vlády č. 564/2006 Sb.   -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  dle návrhu VŽP, provádět SLM Benešov n. Pl.    
o  p la tových  poměrech  zaměs tnanců   č .  15 /L  V  s  J an o u  St eh lík o vo u, bytem Český v etapách do konce září 2007. /5/
ve veřejných službách a správě návrh platového Brod, Želivského 173. Smlouva bude uzavřena -  podporu cyklistickému oddílu TJ Slavia SČE 
výměru pro vedoucí Školní jídelny Benešov   n a  dobu určitou 10 let s platností od 2.6.2007. /5/Děčín při pořádání 51. ročníku Závodu              
n. Pl. p Irenu Ivu Kolářovou a to platová třída 10, -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  o putovní pohár starosty Města Benešov         
stupeň 9. /5/ č. 174/P I s Libuší Běhalovou, bytem Benešov  nad Ploučnicí, který se uskuteční v neděli         
-  v souladu s nařízením vlády č. 564/2006 Sb.    n. Pl., Palackého 401. Smlouva bude uzavřena 6. 5. 2007 v následující podobě: 
o  p la tových  poměrech  zaměs tnanců   n a  do bu  u rč ito u  10  le t s  pl at no st í od 2.5.2007. /5/- zajištění nového putovního poháru.

-  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  - bezplatný pronájem kanceláře závodu             ve veřejných službách a správě návrh platového 
č. 63/L I s Janem Bergmanem, bytem Benešov  a kanceláře pro rozhodčí. výměru pro ředitele Základní školy a Mateřské 

- součinnost MP. /5/ školy Benešov nad Ploučnicí Mgr. Jiřího Špičku n. Pl., Náměstí Míru 12. Smlouva bude uzavřena 
-  s ohledem na kalamitní stav v lesích platová a to platová třída 13, stupeň 12. /5/ na dobu určitou 10 let. /5/
prodloužení smlouvy o provádění lesnických -  prodloužení nájemní smlouvy k bytu č. 4, -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  
prací v obecních lesích pro rok 2007 s Arnoštem Českolipská 374, Benešov n. Pl. s Věrou č. 280/P II s Annou Zádovou, bytem Dolní 
Křenkem, Teplická 164, Děčín. /5/ Burianovou. Smlouva bude prodloužena  H a ba rt ice  1 38 . Smlouva bude uzavřena na dobu 
-  uzavření dodatku ke Smlouvě o dílo na akci na dobu určitou 1 rok s účinností od 1.4.2007. /5/ určitou 10 let. /5/
"Změna způsobu vytápění vč. ÚT - ul. Čapkova -  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  
477" - prodloužení termínu dokončení předání č. 12/P II s Helenou Chadimovou, bytem Most, 

Usnesení z 3. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 29. 01. 2007 v malé zasedací síni MěÚ Benešov n. Pl. 



-  uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa  od 2. 5. 2007. /5/ Žižkova 149 z důvodu úmrtí nájemce. 
č. 83/P II s Hanou Vyčítalovou, bytem Benešov -  návrh usnesení z jednání RaM 29. 01. 2007. /5/
n. Pl., Sokolský vrch 409. Smlouva bude RaM po projednání neschválila a ukládá :
uzavřena na dobu určitou 10 let s platností   R a M   po projednání bere na vědomí : - cenovou nabídku projektové dokumentace 
od 2. 6. 2007. /5/ - zprávu sportovní komise. "Seniorské bydlení" - ul. Nerudova a ukládá 
-  uzavření smlouvy o nájmu schránky -  kontrolu usnesení :  11/07 -  trvá,   o db o ru  V ŽP  v e  sp ol up rá ci  se  S Ú  Benešov n. Pl. 
kolumbária č. 3 s Mariií Brezovou, bytem Dolní 18/07 - splněno, 805/06 - splněno. projednat s projektantem p. Kovaříkem 
Habartice 173. Smlouva bude uzavřena na dobu - ukončení smlouvy o nájmu hrobového místa    zapracování změn do původního projektu          
určitou 10 let. /5/ č. 42/P II s Boženou Novotnou, bytem Benešov a celkové ponížení cenové nabídky změny PD. 
-  uzavření smlouvy o nájmu schránky nad Ploučnicí, Sídliště 661 z důvodu úmrtí RaM ukládá vedoucí SLM Benešov n. Pl.        
kolumbária č. 63 s Miloslavem Kouglem, bytem nájemce. do RaM 25. 6. 2007 zpracovat statistiku závozů 
Benešov n. Pl., Smetanova 600. Smlouva bude - ukončení smlouvy o nájmu schránky na sběrný dvůr a využití rozšířené provozní 
uzavřena na dobu určitou 10 let s platností   k o lu m bária č. 3 s Ladislavem Tůmou, bytem doby /do 18. OO hod. /

Separační a recyklační dvůr Benešov nad Ploučnicí 
oznamuje

že od občanů města Benešov nad Ploučnicí a současně poplatníků systému odstraňování odpadů
budou přijímány vytříděné složky komunálních odpadů: 

Nebezpečné odpady 
(barvy, znečištěné obaly, oleje, zářivky, baterie, ledničky a televizory, léky, domácí chemikálie, apod. )

Tento odpad od vás převezmeme zdarma, je součástí vašeho poplatku za systém nakládání s odpady města Benešov nad Ploučnicí. 

Ostatní odpady
 (objemné odpady, odpady ze zahrad, stavební sutě, pneumatiky, obalového odpady, apod. ). 

Ceny za převzetí těchto odpadů:

Objemné a stavební odpady:
- 30, - Kč za množství objemu ručního vozíku

- 100, - Kč za množství objemu přívěsu za os. automobil
- 200, - Kč za množství objemu dodávkového vozu

Pneumatiky
- 20, - Kč/1ks (pneu osobního vozu)

Stavební suť
- 100kg/30Kč

Provozní doba příjmu odpadů: středa 14  17 hod. a sobota 9  13 hod. 
Umístění zařízení: areál bývalé kotelny v Děčínské ulici. Kontakt pro další informace: kancelář Služby města Benešov n. Pl., 2p. v 

budově MěÚ, tel. 412 589 812, 775 558 727

!!! Po dohodě zajistíme odvoz odpadů vlastními dopravními prostředky !!! Služby města Benešov nad Ploučnicí

Služby města dále nabízí :
- odvozy nebo dovozy různého materiálu, věcí, odpadů, 
- zapůjčení hydraulické plošiny na opravy střech a čištění okapů, 
- sekání travnatých ploch apod. 

SAZBY za pronájem a použití motor. vozidel a mechanických prostředků:
AVIA sklápěcí A75-3t: Přistavení velkého a malého valníku na odpad:

- sazba za ujeté kilometry 17, -Kč/km + přistavení vozu -velký valník 150, - Kč
150, - Kč -malý valník 100, -Kč

AVIA speciál-hydraulická plošina: Zametací vůz MULTICAR M26:
- sazba 1 hodina provozu 450, - Kč + ujeté kilometry ze Za 1 hodinu provozu : 580, - Kč

stanoviště do místa výkonu - 17,  -Kč/km
Drtič větví (+ pracovník): 

Traktor Zetor Turbo:  460, -Kč/1 hod. 
- při sečení 1hod. provozu 156, - Kč+pohonné hmoty 
dle propočtu motohodin při průměrné spotřebě 30lit. Práce s motor. pilou:

/100km Za 1 hodinu : 200Kč

- při odvozu valníku je účtována cena 17, -Kč/1km Práce s křovinořezem:
- při sekání travnatých ploch bude účtována cena podle Za 1 hodinu 200, -Kč

dohody

Veškeré ceny jsou uvedeny bez DPH, které činí 19%. 


